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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

                 GRAD RIJEKA 

 

MJESNI ODBOR  DRENOVA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/21-01/9 

URBROJ:  2170/01-09-10-21-6 

Rijeka,  25. ožujka 2020. 

 

 

ZAPISNIK 

S 22. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 

 

 

20. sjednica VMO Drenova održana je 25. ožujka 2021. (četvrtak) s početkom u 18.00 sati u 

prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  

 

Sjednici su bili nazočni: 

- Saša Jurešić, predsjednik VMO 

- Ivan Oškera, član VMO 

- Valter Štefan, član VMO 

- Zorka Ćoso, članica VMO 

- Mladen Dorčić, član VMO 

- Mersija Vukotić, tajnica MO 

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

- Korina Bralić, zamjenica predsjednika VMO 

- Senka Majerhold, član VMO 

 

Ostali nazočni: 
Jana Stanković Žujić (u pratnji oca) 
 

Zapisnik s 21. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno.  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlozi komunalnih prioriteta za 2022. godinu 
2. Rasprava i dogovor oko realizacije programa Ekološke akcije 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno- informacije i zamolbe građana 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD. 1 

Temeljem poziva građanima, ovlaštenim predstavnicima suvlasnika stambeno-poslovnih objekata 
i udrugama građana da se u sjedištima mjesnih odbora zaprimaju prijedlozi za uređenje i 
održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne akcije) za 2022. godinu. Vijeću 
MO Drenova trenutno su pristigla 34 zahtjeva i prijedloga. Budući da je poziv i dalje u tijeku, lista 
prijedloga prioriteta za 2022. godinu biti će sastavljena završetkom poziva te biti  predana 
nadležnom Komunalnom sustavu. 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 

AD. 2 

Predsjednik Vijeća Saša Jurešić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu termin i lokaciju za 
ekološku akciju.  
Zaključak: Vijeće je dogovorilo da će naknadno predložiti termin i lokaciju ekološke 
akcije.  
 

AD. 3 

3.1. Gđa. Slađana Vignjević  prisustvovala je sjednici kako bi ukazala na problematiku sigurnosti 

prometa u Goranskoj ulici, u neposrednoj blizini OŠ Fran Franković.  

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te obavijestilo gđu. da čekamo odgovor 

MUP-a kojem je upućen dopis vezano za gore navedenu problematiku. 

3.2. Rijeka promet d.d. smatra postavljanje 2 usporivača prometa u Goranskoj ulici adekvatnim 

rješenjem za problem objesne vožnje u Goranskoj ulici. 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te će navedeno uvrsititi u prijedloge 

prioriteta za 2022.godinu 

3.3. Rijeka promet d.d. na zahtjev građana M.A., te grupe građana da se Goranska ulica i dio 

Kučićkog puta pretvore u „slijepe“ ulice odgovara negativno, te postavljanje 2 usporivača prometa 

u Goranskoj ulici smatra adekvatnim rješenjem za problem objesne vožnje u Goranskoj ulici. 

3.4. Rijeka promet d.d. moli očitovanje Vijeća u vezi rušenja zida u Ulici Brdina1/1. 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te će nakon koordinacije s Odjelom za 

komunalni sustav i Odjelom za gospodarenje imovinom definirati prioritet. 

3.5. Predstavnik snanara Fužinske 25 obratio se molbom za farbanjem metalne ograde i rukohvata 

na prilazu Fužinske 25. 

Zaključak: Nadležne službe biti će upoznate s istim. 

 

AD.4 

4.1. Gđa. G.Đ. moli postavljanje znaka zabrane okupljanja u Severinskoj ulici, kod kbr.10.,12., i 

14. budući da se dolaskom lijepog vremena i okupljanjem građana narušava njihov mir. 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje, međutim traženo nije u nadležnosti 

mjesnog odbora. 

4.2. Mjesnom odboru obratili su se građani Drenove, s raznih adresa s molbom uklanjanja stabala 

zbog ogromne količine peludi navodeći kako im navedeno utječe na kvalitetu života (zdravstveni 

razlozi). 

Vijeće je navedeno primilo na znanje, međutim nadležne službe ne mogu uzeti u obzir 

zahtjeve jer bi se u tom slučaju moralo ukloniti puno stabala, što bi drastično umanjilo 

ionako siromašan fond gradskog zelenila. 
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4.3. Mjesnom odboru obratila se gđa. A.G s prijedlogom da se predmetni prilaz od Cvetkovog trga 

prema POS zgradama pretvori u jednosmjernu ulicu. 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje, međutim Rijeka promet d.d. zahtjev ne 

može uvažiti, budući da ulice koje bi se koristile za „izlaz“ nisu adekvatnih gabarita, te bi 

priključak na glavnu cestu bio nepregledan i opasan. 

4.3. Vijeće MO Drenova obratilo se Odjelu za komunalni sustav s molbom stavljanja poklopca na 

bunar koji se nalazi na Cvetkovom trgu kako bi se spriječilo bacanje smeća u isti. 

Zaključak: OGU za komunalni sustav uvažio je zahtjev VMO Drenova te je izvršena 

rekonstrukcija poklopca šterne. 

4.4. Dana 16.03.2021. Predsjednik Vijeća Saša Jurešić, član Valter Štefan i tajnica Mersija 
Vukotić zajedeno s djelatnikom OGU za kom.sustav Sanjinom Fićorom te kolegom iz Rijeka 
prometa Igorom Auslijem prisustvovali su sastanku s gospođom J.S (u pratnji oca)u ulici Brune 
Francetića kako bi pronašli najbolje moguće prometno riješenje za navedenu ulicu. 
Zaključak: Vijeće MO Drenova zatražiti će putem prijedloga komunalnih prioriteta izradu 

prometnog elaborata navedene ulice. 

 

 

 

 

 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

Sjednica je završila u 20.00 sati. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 

             Mersija Vukotić                                                                               Saša Jurešić 

 

 

 

 

 
 

 


